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 R O M Â N I A 

JUDEŢUL VASLUI 

COMUNA REBRICEA 

CONSILIUL LOCAL 
Cod poştal- 737455 – REBRICEA – Telefon: 0235/457050; Telefon/fax : 0335/780051 comunarebricea@yahoo.com 

   

 

Nr. 535 din 31.01.2017 
 

 

PROCES – VERBAL  
 

privind desfăşurarea şedinţei ordinare a Consiliului 

 local al comunei Rebricea, din data de 31 ianuarie 2017, ora 1300 
 

 

 

SECRETARUL COMUNEI 

- Face apelul nominal al membrilor Consiliului local şi constată că sunt prezenţi 12 consilieri 

(lipseste domnul consilier Topor Corneliu-Romica) din 13, care alcătuiesc Consiliul local al comunei 

Rebricea. Şedinţa se declară legal constituită.  

- Participă la lucrările şedinţei domnul Radu Valerică, primarul comunei Rebricea şi domnul 

Mihailă Neculai, viceprimarul comunei Rebricea, judeţul Vaslui. 

- Mai participa: 

 Doamna Baciu Violeta – Elena, consilier (contabil) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

 Doamna Malos Adriana, director Scoala nr.1 Sat Draxeni, comuna Rebricea. 

 Domnul Luchian Laurentiu, referent(manager RECL) in cadrul aparatului de specialitate al 

primarului comunei Rebricea. 

 Domnul Ciubotaru Andrian, sef S.V.S.U. Rebricea. 

 Domnul Fanaru Florin, medic veterinar, Circumscriptia veterinara Rebricea. 

- Pune la dispoziţia consilierilor procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară, pentru a fi 

studiat, după care, ulterior, îl va supune aprobării Consiliului local. 

 

PREŞEDINTELE DE ŞEDINŢĂ - domnul consilier, MIHAILA NECULAI. 

În conformitate cu Dispoziţia nr. 10 din 22.01.2017 emisă de primarul comunei Rebricea, 

Consiliul local al comunei Rebricea a fost convocat în şedinţă ordinară, pentru data de astăzi, 31 

ianuarie 2017, ora 1300, cu următoarea ordine de zi: 

1. Proiect de hotarare privind acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a 

bugetului local, pe anul 2016, din excedentul bugetului local. 

2. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai 

obiectivului de investiţie „ALIMENTARE CU APĂ SATE REBRICEA, SASOVA, RATEȘU-

CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI CONSTRUCȚII PODURI, PODEȚE ȘI PUNȚI PIETONALE ÎN 

COMUNA REBRICEA”. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai 

obiectivului de investiţii, ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN 

CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

4. Proiect de hotarare privind privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici 

actualizați ai obiectivului de investiţii, „AMENAJARE PODEŢE ÎN COMUNA REBRICEA, 

JUDEŢUL VASLUI”. 

5. Proiect de hotarare privind aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de 

invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, din comuna Rebricea, judetul 

Vaslui, pentru anul scolar 2017-2018. 
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6. Proiect de hotarare privind aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor 

ajutoare de urgenta. 

7. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local 

pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, 

judetul Vaslui. 

8. Proiect de hotarare privind aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2017. 

9. Proiect de hotarare privind aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a 

statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea şi instituţiile 

subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

10. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de ocupare al funcţiilor publice, 

din aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2017. 

11. Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de urgenta pe anul 2016. 

12. Raport privind activitatea asistentilor personali din comuna Rebricea, judetul 

Vaslui, pentru anul 2016, semestrul al II-lea. 

13. Raport privind starea economică, socială şi de mediu a comunei Rebricea, pe anul 

2016. 

14. Raport de activitate a viceprimarului comunei Rebricea, pe anul 2016. 

15. Interpelari si raspunsuri. 
 

Nemaifiind si alte propuneri se supune la vot ordinea de zi:  
 

    -  Cine este „pentru” ? 
 

  -  Cine este „contra” ? 
 

-  Cine se abţine ? 

 

In unanimitatea voturilor celor prezenti, ordinea de zi a fost aprobata. 

 

 1. Trecem la primul punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, Radu 

Valerică, pentru a prezenta expunerea de motive şi proiectul de hotărâre privind acoperirea 

definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2016, din excedentul 

bugetului local. 

 - Dau cuvântul doamnei contabil, Baciu Violeta-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind acoperirea definitiva a deficitului 

sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2016, din excedentul bugetului local 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind acoperirea definitiva a 

deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2016, din excedentul bugetului local

 - Dau cuvântul domnului consilier, Morariu Ionel, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati social-culturale, culte, invatamant, sanatate si familie, protectie copii, tineret si 

sport, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2016, din 

excedentul bugetului local 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

acoperirea definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2016, din 

excedentul bugetului local. 

 

 NU SUNT DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind acoperirea 

definitiva a deficitului sectiunii de dezvoltare a bugetului local, pe anul 2016, din 

excedentul bugetului local. 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 2. Trecem la cel de-al doilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-

economici actualizați ai obiectivului de investiţie „ALIMENTARE CU APĂ SATE REBRICEA, 

SASOVA, RATEȘU-CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI CONSTRUCȚII PODURI, PODEȚE ȘI PUNȚI 

PIETONALE ÎN COMUNA REBRICEA”. 

 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai 

obiectivului de investiţie „ALIMENTARE CU APĂ SATE REBRICEA, SASOVA, RATEȘU-

CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI CONSTRUCȚII PODURI, PODEȚE ȘI PUNȚI PIETONALE ÎN 

COMUNA REBRICEA”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţie „ALIMENTARE CU APĂ SATE 

REBRICEA, SASOVA, RATEȘU-CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI CONSTRUCȚII PODURI, 

PODEȚE ȘI PUNȚI PIETONALE ÎN COMUNA REBRICEA”. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar spune ca valoarea este mica si lucrarea va fi cu incredintare directa.Am fost 

contactati de firma care a executat lucrarea la Draxeni. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţie 

„ALIMENTARE CU APĂ SATE REBRICEA, SASOVA, RATEȘU-CUZEI, CRĂCIUNEȘTI ȘI 

CONSTRUCȚII PODURI, PODEȚE ȘI PUNȚI PIETONALE ÎN COMUNA REBRICEA”. 

 
  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 3. Trecem la cel de-al treilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-
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economici actualizați ai obiectivului de investiţii, ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI 

CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai 

obiectivului de investiţii, ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN 

CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţii, ”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI 

CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar ii informeaza pe domnii consilieri ca inca nu s-a primit avizul de la ISU.L-am 

redepus de trei ori cu completarile solicitate.Nu inteleg de ce se taraganeaza lucrurile si de ce le 

complica. 

 Domnul consilier Vatavu Titi arata faptul ca si pentru constructia scolii din satul Tufestii de Jos 

au aparut cateva piedici din partea aceleasi institutii.Pana s-a avizat favorabil, a fost nevoie de multe 

modificari la structura si la materialele de constructie. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţie privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţii, 

”MODERNIZARE, REABILITARE ȘI CONSRUCȚIE CORP NOU ÎN CADRUL ȘCOLII 

GIMNAZIALE, JUDEȚUL VASLUI”. 

  

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 4. Trecem la cel de-al patrulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţie „AMENAJARE PODEŢE ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului  Luchian Laurentiu, pentru a prezenta raportul compartimentului 

de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai 

obiectivului de investiţie „AMENAJARE PODEŢE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL 

VASLUI”. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea indicatorilor 

tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţie „AMENAJARE PODEŢE ÎN 

COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 
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 NU SUNT DISCUTII LA ACEST PUNCT. 

 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea indicatorilor tehnico-economici actualizați ai obiectivului de investiţie „AMENAJARE 

PODEŢE ÎN COMUNA REBRICEA, JUDEŢUL VASLUI”. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 5. Trecem la cel de-al cincilea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea mentinerii 

Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2017-2018. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea mentinerii Retelei scolare a 

unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, din comuna Rebricea, 

judetul Vaslui, pentru anul scolar 2017-2018. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea mentinerii Retelei 

scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu personalitate juridica, din comuna 

Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2017-2018. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamna director Malos Adriana informeaza consiliul local ca toate structurile au fost aprobate 

de catre Consiliul de Administratie din cadrul I.S.J. Vaslui.Pentru anul scolar 2017-2018 la gradinita 

Bolati sun inscrisi un numar de 6 copii, iar in cazul in care in urmatorul an raman doar 5 copii, structura 

se desfiinteaza. 

 Domnul viceprimar intreaba ce se va intampla cu copiii in cazul in care nu mai este gradinita. 

 Doamna director raspunde ca suntem obligati sa-i ducem la cea mai apropiata gradinita, dar 

avand in vedere ca este doar un microbuz scolar va fi foarte dificil.Am facut solicitare pentru al doilea 

microbuz.Vreau sa precizez ca este foarte greu pentru un copil sa-l duci intr-un mediu necunoscut. 

 Domnul consilier Morariu Ionel afirma ca sunt copii inscrisi la gradinite si de la varsta de 2 

ani.Daca sunt dezvoltati fizic si psihic nu este nici un impediment pentru parinti de a-i duce pe copii la 

cursurile unei gradinite cu program normal.Natalitatea la nivelul comunei Rebricea, in unele sate, este 

in scadere. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca este foarte greu sa mai infiintezi o structura in cazul in 

care se va desfiinta. 

 Doamna director informeaza consiliul local ca pentru anul viitor s-a infiintat un post pentru 

clasa pregatitoare, astfel ca va trebui gasit un spatiu la Scoala Draxeni. 

 Domnul primar recunoaste ca va fi dificil pentru anul viitor, avand in vedere faptul ca Scoala 

Draxeni va intra in reparatii.Speram sa finalizam lucrarile la cladirea cu destinatie „internat” pentru a 

duce gradinita acolo.In alta ordine de idei, daca tot sunteti prezenta la lucrarile sedintei, doamna 

director, va atrag atentia ca pentru anul viitor aprovizionarea cu lemne sa fie rezolvata din timp, sa aveti 
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stoc suficient de lemne, sa nu mai fim pusi in situatia ca in luna ianuarie stocul sa fie epuizat si salile de 

clasa reci. 

 Doamna director raspunde ca in acest an a fost rece inca din toamna si s-au facut focurile mai 

devreme.Daca va uitati pe facturi sunt foarte multi bani cheltuiti pe lemne. 

 Domnul consilier Morariu Ionel o sfatuieste pe doamna director sa achizitioneze lemnele de 

vara, ca atunci sunt si mai ieftine.Fiecare scoala are magazia proprie si pot fi depozitate in siguranta 

pentru a se usca. 

 Domnul primar recomanda ca la achizitionare, fiecare masina de lemne sa fie cubata pentru a 

evita neintelegerile si discutiile inutile. 

 Domnul viceprimar arata faptul ca primaria a achizitionat in primavara lemne cu un pret 

convenabil, se mai poate negocia la pret cu patronii, iarna intotdeauna sunt scumpe.O centrala la o 

scoala consuma in medie 10 mc. Si daca ne uitam pe facturi nu cred ca ati avut stoc suficient pentru 

sezonul rece. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca la Scoala Tufestii de Jos lemnele au fost foarte putine, 

tinand cont ca se face focul in doua cladiri.Poate ca in ceilalti ani ajungeau, datorita faptului ca 

ramaneau pe stoc din anii trecuti.Lemnul a fost foarte bun, esenta tare, carpan, fag.  

 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea mentinerii Retelei scolare a unitatilor de invatamant preuniversitar de stat, cu 

personalitate juridica, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul scolar 2017-2018. 

  

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 6. Trecem la cel de-al saselea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea situatiilor deosebite 

pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 - Dau cuvântul doamnei secretar Onu Alina-Elena, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea situatiilor deosebite pentru 

acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamna secretar precizeaza ca pentru acordarea unui ajutor de urgenta, solicitantul este obligat 

sa depuna documentele prevazute in Anexa nr.2.In momentul depunerii cererii, sunt verificate actele 

doveditoare, se efectueaza ancheta sociala si raportat la acestea se dispune de catre ordonatorul 

principal de credite acordarea sau neacordarea ajutorului de urgenta. 

 Domnul viceprimar nu intelege cum am putea sa-i ajutam pe cei de la punctul 8, .Daca le dam 

1000 lei, ce ar putea sa faca cu ei? 

 Domnul primar da ca exemplu o persoana provenita din aceasta categorie, care ar dori sa se 

angajeze intr-o localitate la o distanta mai mare de domiciliu si nu dispune de banii necesari pentru a-si 

cumpara un bilet de calatorie. 
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 Domnul consilier Zaharia Vasile precizeaza ca in Spania persoanele care au suferit condamnari 

private de libertate, pentru a fi reintegrate in societate li se acorda indemnizatie de somaj. 

 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea situatiilor deosebite pentru acordarea unor ajutoare de urgenta. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 7. Trecem la cel de-al saptelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de 

acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 

416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de acţiuni sau de 

lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din 

comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă 

beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul viceprimar precizeaza ca fata de planul de anul trecut s-a completat cu paza la 

institutiile publice si exploatarea si intretinerea bunei functionari a centralelor termice la scoli si 

gradinite pe timp de iarna.In cazul in care au loc evenimente neplacute la centrale, va trebui sa 

justificam de ce persoana care asigura functionarea acestora este persoana beneficiara de ajutor social. 

 Domnul consilier Vatavu Titi spune ca la Tufestii de Jos intampina o problema cu doamna 

invatatoare Fartanescu.In sala in care isi desfasoara cursurile dumneaei, s-a instalat inca un calorifer, 

dar tot nu a fost multumita, a solicitat si un calorifer electric.Va trebui ca cei din conducerea scolii sa ia 

atitudine in privinta acestor neintelegeri. 

 Domnul consilier Morariu Ionel considera ca ar fi util ca cei care asigura functionarea 

centralelor sa fie atentionati, sa puna pe foc cu „economie”. 

 Domnul viceprimar este de parere ca totul de pinte de cadrele didactice din unitatile de 

invatamant.Daca dumnealor solicita o temperatura mai ridicata in salile de clasa, cei care fac focul se 

conformeaza si crede ca ar trebui atentionate cadrele. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea Planului de acţiuni sau de lucrări de interes local pentru repartizarea orelor de muncă 

beneficiarilor Legii nr. 416/2001, din comuna Rebricea, judetul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
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   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 8. Trecem la cel de-al optulea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi 

personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2017. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea numărului de asistenţi 

personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2017. 

 - Dau cuvântul doamnei consilier, Doroftei Ionela, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru munca si protectie sociala, amenajarea teritoriului si urbanism, protectia mediului si 

turism, pentru a prezenta raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 

2017. 

 

 DISCUTII: 

 

 Doamna secretar informeaza consiliul local ca in prezent sunt angajati un numar de 28 asistenti 

personali, cu un salariu de incadrare in cuantum brut de 1313 lei, iar incepand cu luna februarie, 

conform H.G. nr.1/2017 vor beneficia de salariul minim brut pe tara in cuantum lunar de 1450 

lei.Tototdata, precizeaza ca in continuare sunt solicitari pentru angajari ca asistenti personali, acesta 

fiind si motivul pentru care propunem aprobarea unui numar de 40 de posturi pentru anul 2017. 

 Doamna consilier Marian Maricica solicita sa se ia masuri concrete in cazul persoanei cu 

handicap grav Perju Dorina.Vecinii sesizeaza faptul ca mama si fratele acesteia, fiind sub influenta 

alcoolului nu se ocupa corespunzator de ea si a fost vazuta mergand fara papuci prin zapada. 

 Doamna secretar spune ca familia este in atentia compartimentului de asistenta sociala, 

monitorizata periodic, s-au facut vizite la domiciliu si nu s-a constatat ca exista risc de neglijare sau 

abuzare.In rapoartele de vizite s-a consemnat ca persoana cu handicap este supravegheata, imbracata si 

alimentata corespunzator.Pe viitor institutia va colabora cu D.G.A.S.P.C. Vaslui, in vederea internarii 

intr-un centru pentru persoanele cu handicap de la Husi. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea numărului de asistenţi personali, din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 

2017. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 9. Trecem la cel de-al noualea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 
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numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 
 - Dau cuvântul domnului viceprimar Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a numărului 

de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea 

şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 
 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea organigramei, a 

numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de specialitate al primarului 

comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, judeţul Vaslui. 

 

 DISCUTII: 

 

 Domnul primar ii informeaza pe membrii consiliului local ca pe data de 21 februarie 2017 se va 

organiza concursul pentru ocuparea postului de secretar al comunei Rebricea.Totodata, precizeaza ca in 

functie de prevederile bugetare pe anul 2017, institutia intentioneaza, ca in curand sa demareze 

procedurile pentru organizare concurs in vederea recrutarii a trei functionari publici si un personal 

contractual.Intentionam sa angajam pe compartimentul Administrativ-Gospodaresc o persoana 

responsabila si calificata. 

 

 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de 

specialitate al primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 10. Trecem la cel de-al zecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului primar, 

Radu Valerică, pentru a prezenta proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare al 

funcţiilor publice, din aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea, judetul Vaslui, 

pentru anul 2017. 

 - Dau cuvântul domnului viceprimar Mihaila Neculai, pentru a prezenta raportul 

compartimentului de resort la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare al 

funcţiilor publice, din aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea, judetul Vaslui, 

pentru anul 2017. 

 - Dau cuvântul domnului consilier, Zaharia Petrea, preşedintele comisiei de specialitate 

pentru activitati economico-financiare, agricultura, juridica si disciplina, pentru a prezenta 

raportul de AVIZARE al comisiei la proiectul de hotărâre privind aprobarea Planului de ocupare 

al funcţiilor publice, din aparatul de specialitate al primarului comunei Rebricea, judetul Vaslui, 

pentru anul 2017. 

 

 NU SUNT DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
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 Vom trece la adoptarea proiectului de hotărâre înscris pe ordinea de zi privind 

aprobarea organigramei, a numărului de posturi şi a statului de functii pentru aparatul de 

specialitate al primarului comunei Rebricea şi instituţiile subordonate Consiliului local Rebricea, 

judeţul Vaslui. 

 

  Supunem la vot: 

              -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 
 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), proiectul de hotărâre a fost adoptat. 

 

Am să prezint hotărârea în întregime. 

 

 11. Trecem la cel de-al unsprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului sef 

S.V.S.U., Ciubotaru Andrian, pentru a prezenta Analiza de pregatire in domeniul situatiilor de 

urgenta pe anul 2016. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

 12. Trecem la cel de-al doisprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul doamnei 

Inspector, Onu Alina-Elena, pentru a prezenta Raportul privind activitatea asistentilor personali 

din comuna Rebricea, judetul Vaslui, pentru anul 2016, semestrul al II-lea. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

13. Trecem la cel de-al treisprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

primar, Radu Valerică, pentru a prezenta Raportul privind starea economică, socială şi de mediu a 

comunei Rebricea, pe anul 2016. 

 

 NU EXISTA DISCUTII LA ACEST PUNCT. 
 

 14. Trecem la cel de-al patrusprezecelea punct înscris pe ordinea de zi şi dau cuvântul domnului 

viceprimar, Mihăilă Neculai, pentru a prezenta Raportul de activitate a viceprimarului comunei 

Rebricea, pe anul 2016. 
 

 DISCUTII: 
 

 Domnul consilier Morariu Ionel spune ca se vad schimbari majore legate de gospodarirea 

comunei si il felicita pe domnul viceprimar pentru activitatea din anul 2016. 

 

 

   15. Interpelari si raspunsuri. 

 Domnul primar il prezinta pe domnul Fanaru Florin, medic veterinar, cu precizarea ca pe raza 

comunei Rebricea, serviciile medicale veterinare vor fi asigurate de dumnealui. 

 Domnul primar spune ca au fost cateva probleme cu fostul medic veterinar si spera intr-o 

colaborare mult mai buna, avand in vedere ca referintele primite de la colaboratori sunt foarte bune si ii 

ureaza succes. 

 Domnul doctor Fanaru informeaza ca a angajat un asistent tehnician care s-a stabilit la 

circumscriptia veterinara si care va fi prezent mereu in comunitate. 

 Domnul consilier Morariu Ionel il intreaba daca lucreaza si cu o alta comuna. 

 Domnul doctor Fanaru raspunde ca are si comuna Vulturesti, iar cand domnul doctor Paun a 

renuntat, a fost sfatuit sa vina si in comuna Rebricea.Am cateva notificari, utile pentru proprietarii de 
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animale si va rog sa le ditribuiti pe fiecare sat, pentru a sti omul ce are de facut pe viitor legat de 

serviciile oferite de noi. 

 Domnul viceprimar il intreaba pe domnul doctor cu ce se va deplasa asistentul intre localitatile 

componente ale comunei, tinand cont ca sunt rasfirate. 

 Domnul doctor ii raspunde ca momentan deplasarea se va face cu bicicleta si scuter. 

 

 Supun la vot procesul – verbal încheiat în şedinţa anterioară:  

 

         -  Cine este „pentru” ? 
 

   -  Cine este „contra” ? 
 

    -  Cine se abţine ? 

 

In unanimitate (12 voturi „pentru” din 13 care alcatuiesc consiliul local; lipseste domnul 

consilier Topor Corneliu-Romica), se aproba. 

 

Domnul primar, Radu Valerică convoacă în şedinţă ordinară Consiliul local al comunei 

Rebricea, pentru data de 28 februarie 2017, ora 1300, ce va avea loc la sediul administrativ al Primăriei 

comunei Rebricea, cu următoarea ordine de zi:  

 

 

        PREŞEDINTE  DE  ŞEDINŢĂ,                 SECRETAR,  

             Consilier, Mihaila Neculai                                                 p. Onu Alina – Elena  


